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ROMÂNIA 
JUDEȚUL ARGEȘ 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI CURTEA DE ARGEȘ 
 

 

 

La sedintei ordinare din data de 13 aprilie 2023, ora 15,00, desfasurata la sediul Primariei Municipiului Curtea de Arges si convocata 
in baza Dispozitiei Primarului nr. 245/07.04.2023 au fost prezenti urmatorii consilieri locali: Andrei Ionuț, Badea Florian, Bădescu Nicolae 
Răzvan, Bucur Ovidiu Dumitru, Deaconu Marius, Dumitrache Maria, Dumitrache Ștefan, Georgescu Doru, Lica Emanoil Gheorghe, Mar ina 
Ionuț Bogdănel, Marinescu Ion Mădălin, Moisescu Marius Octavian, Nicodim Mihai, Petrescu Daniel, Popescu Marius Viorel, Răduțu Babeț 
Ana, Stancu Alexandra-Loredana, Șerban Ion, Tița Nicolae Cătalin –  19 din totalul de 19 aflati in functie. 

Au participat la sedinta si la vot on-line, urmatorii consilieri: Deaconu Marius, Marinescu Ion Mădălin, Nicodim Mihai,  Tița Nicolae 
Cătalin. 

Presedintele de sedinta, domnul Georgescu Doru, anunta ca a participat la cateva sedinte ale comisiilor, nu au fost probleme, iar 
pentru nelamuriri au fost chemate persoane din cadrul aparatului de specialitate. 

Transmite cetatenilor municipiului, in numele consilierilor locali si al domnului primar, “Sarbatori fericite, cu liniste si sanatate!”  
Presedintele de sedinta prezinta ordinea de zi care cuprinde:  

1. Aprobarea  procesului verbal  incheiat  in  sedinta  ordinara din data de 29.03.2023. 
2. PROIECT DE HOTARARE pentru îndreptarea unei erori materiale și pentru modificare H.C.L. nr. 39/2023 privind aprobarea închirierii 
suprafețelor pășunabile aferente pășunilor colinare Noapteș și trupurilor de pășune Bușaga 1 și Bușaga 2. 

- prezinta dl. Primar 
3. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați pentru obiectivul de investiții „Reabilitare străzi: 
Albești, Cuza Vodă, Rîmnicu Vîlcea, în Municipiul Curtea de Argeș” aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel 
Saligny”. 

- prezinta dl. Primar 
Se supune la vot ordinea de zi prezentata. Este aprobata cu 19 voturi “Pentru”.  
Presedintele de sedinta solicita inscrieri la punctul Diverse. Se inscriu urmatorii consilieri: Petrescu Daniel, Marina Ionut Bogdanel. 
Se trece la punctul nr. 1: Aprobarea  procesului verbal  incheiat  in  sedinta  ordinara din data de 29.03.2023. 
Doamna secretar general supune la vot procesul verbal al sedintei ordinare din data de 29.03.2023. 
Procesul verbal este aprobat cu 19 voturi „Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 2: PROIECT DE HOTARARE pentru îndreptarea unei erori materiale și pentru modificare H.C.L. nr. 39/2023 

privind aprobarea închirierii suprafețelor pășunabile aferente pășunilor colinare Noapteș și trupurilor de pășune Bușaga 1 și Bușaga 2. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul si explica ca este vorba de indreptarea unei eroari materiale si ca 

trebuiau facute niste modificari. 
Domnul Petrescu Daniel intreaba daca este prezent reprezentantul registrului agricol care se ocupa de izlazuri. 
Presedintele de sedinta precizeaza ca i-a rugat sa ii cheme in sedinta comisiei pe cei ce ii pot lamuri in legatura cu proiectele. 
Domnul Petrescu Daniel intreaba de ce nu a fost scoasa la licitatie intreaga suprafata. Intreaba daca din intreaga suprafata numai 

39 ha sunt pasunabile, sau acestea sunt eligibile la APIA. 
Doamna Adriana Conway arata ca suprafata eligibila pentru APIA nu este treaba primariei. Dumneaei stie, conform cadastrului, care 

sunt suprafetele pasunabile. Ordonanata nr. 34/2013 se refera la organizarea, administrarea si exploatarea pajistilor permanente, iar acestea 
sunt definite ca terenuri consacrate productiei de iarba si alte plante furajere. 

Domnul Petrescu Daniel spune ca aceste izlazuri au mai fost inchiriate si vrea sa li se puna la dispozitie procesele verbale de dare si 
luare in primire ce au fost incheiate cu cei care le-au avut inchiriate. Intreaba de cele incheiate cu Arhiepiscopia, pentru ca stie ca acestia au 
curatat din aceste izlazuri pana la suprafata de 50 ha. De asemenea spune ca Izlazul Noaptes se invecineaza la vest cu domeniul public si 
vrea sa stie despre ce este vorba. 

Doamna Adriana Conway precizeaza ca vecinatatile sunt luate din cadastru. 
Domnul Petrescu Daniel intreaba de perioada in care Arhiepiscopia a concesionat, daca au extras vreun lemn cu acte si daca 

primaria a incasat vreun ban. 
Domnul Primar il roaga sa solicite in scris. 
Domnul Serban Ion arata ca eligibilitatea privind luarea subventiilor de la APIA nu este in puterea dumnealor. Cand se da in 

concesiune sau inchiriere, concesionarul trebuie se face dovada ca are incarcatura minima si daca nu are aceasta incarcatura, trebuie sa faca 
dovada ca a cosit si a valorificat acel fan sau ca il are in stoc. Aceste pajisti se dau dupa amenajamentul aprobat, iar acest amenajament 
poate avea abatere pentru ca cei care au concesionat sau inchiriat, au obligatia de a curata aceste pasuni si suprafetele se pot mari cu timpul. 
Considera ca trebuie facuta o comisie la nivel de UAT care sa verifice indeplinirea obligatiilor. De asemenea spune ca pe parcurs aceste 
suprafete trebuie marite si astfel se vor incasa bani mai multi. 

Domnul Moisescu Marius Octavian arata ca pana la data de 15 mai se depun cererile la APIA, iar incepand cu data de 15 iunie 
acestia vor face controale si este foarte bine sa fie si acea comisie a primariei care sa verifice. 

La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu 16 voturi “Pentru” si 3 voturi 
“Abtinere” (Marina Ionut Bogdanel, Petrescu Daniel, Tita Nicolae Catalin). 

PROCES VERBAL 
Incheiat in sedinta ordinara a Consiliului Local     

 din data de 13 aprilie 2023 
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Se trece la punctul nr. 3: PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați pentru obiectivul de 
investiții „Reabilitare străzi: Albești, Cuza Vodă, Rîmnicu Vîlcea, în Municipiul Curtea de Argeș” aprobat pentru finanțare prin Programul 
național de investiții „Anghel Saligny”. 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. Arata ca acesta este ultimul pas inainte de semnarea contractului. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca trebuie sa se tina cont ca pe strazile Cuza Voda, Rm. Vilcea, stalpii de telegraf, cei de lemn care 

au ramas in mijlocul trotuarului, sa fie scosi. Arata ca trebuie gasita modalitatea si pentru ceilalti stalpi care au ramas la jumatatea trotuarului. 
Domnul Primar arata ca a avut discutii cu cei care au acesti stalpi de telegraf si vor renunta la ei. De asemenea arata ca acolo unde 

s-a putut, stalpii s-au relocat la limita de proprietate. 
Domnul Serban Ion intreaba pana unde se va merge cu proiectul pe strada Albesti. 
Domnul Primar arata ca strazile Cuza Voda si Rm. Vilcea se vor face cu totul, iar strada Albesti nu stie inca. Cand s-a depus pe 

acest program au fost alte costuri, numai ca se poate merge cu proiectul in derulare. Vor vedea cum se incadreaza cu banii din programul 
„Anghel Saligny” si pentru continuare pot veni cu bani din buget.  

Domnul Moisescu Marius Octavian considera ca trebuie montate camere video pe aceste strazi si chiar si pe bulevard. 
Domnul Primar arata ca statiile de autobuz care se vor monta, vor avea camere video. 
Domnul Marina Ionut Bogdanel spune ca in devizul prezentat de catre firma, sunt cheltuieli de informare si publicitatea de 6 mii euro 

si i se pare cam mult. 
Domnul Primar arata ca sunt obligati sa aiba aceste cheltuieli de informare si publicitate. Este obligatie contractuala ca sa fii eligibil si 

sa primesti acesti bani.  
La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se declara sedinta inchisa. 
Diverse 
Domnul Petrescu Daniel intreaba de ce nu s-au pus rigole pe bulevard. 
Domnul Primar arata ca s-a ales solutia cea mai buna prin marirea numarului de geigere. Este solutia tehnica luata de specialisti. 
Domnul Petrescu Daniel intreaba cat mai dureaza podul. 
Domnul Primar precizeaza ca podul este gata, numai ca au inceput lucrarile spre sensul giratoriu. Preconizeaza ca in trei saptamani 

va fi gata. Se va face cu aceasta ocazie si acel tronson din capatul de podului spre strada Eroilor si apoi se va da drumul circulatiei. 
Domnul Petrescu Daniel intreaba daca s-au gresit cumva parametrii de constructie ai podului,  pentru ca s-a saltat podul. 
Domnul Primar precizeaza ca podul s-a executat conform proiectului. Exista calcule de structura, de rezistenta, nu s-a facut o 

poteca. 
Domnul Petrescu Daniel mai solicita  o data procesele verbale incheiate pentru pasuni, inclusiv cele de la munte. De asemenea 

intreaba ce se face cu cainii maidanezi. 
Domnul Primar precizeaza ca in ultimul timp au disparut. Intrebarea este cine le da drumul. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca dumnealui stie si cine le da drumul si cine ii strange. 
Domnul Primar il roaga sa le spuna. 
Domnul Marina Ionut Bogdanel arata ca la pod acel damb era si inainte. 
Domnul Primar arata ca acolo  este un proiect, nu este joaca. 
Domnul Marina Ionut Bogdanel considera ca trebuie sa fie atenti pentru ca vizibilitatea pe pod este foarte mica. 
Domnul Primar arata ca pe pod se intra cu 30 km/h, la acea viteza sa vede orice. 
Domnul Marina Ionut Bogdanel intreaba daca se va pune limitator de viteza. 
Domnul Primar spune ca se va pune, de ce nu.  
Domnul Marina Ionut Bogdanel spune ca majoritatea trecerilor de pietoni sunt sterse si se gandea ca pot fi facute de SPGC. 
Domnul Primar spune ca se va termina cu asfaltarea, dar acolo nu pot sa traseze marcajele mai devreme de 20 de zile. Serviciul 

Public are in programul de lucrari zonele care nu sunt prinse in asfaltare, insa depinde de vreme.   
Domnul Marina Ionut Bogdanel arata ca la spital este manager interimar si crede ca dupa sase luni trebuia scos postul la concurs. 

Spune ca sunt oameni care inca se plang de ce se intampla in spital. 
Domnul Primar ii spune ca nu crede. Cine merge in spital, vede o mare schimbarea. 
Domnul Andrei Ionut considera ca ar trebui discutate la scena deschisa aceste  plangeri pentru a fi rezolvate. Sunt si oameni care 

sunt multumiti de ce se intampla la spital. Crede ca cel mai corect ar fi sa se discute punctual. 
Domnul Primar arata ca se vor scoate toate posturile la concurs, deocamdata s-a muncit pentru acreditarea spitalului. 
Domnul Marina Ionut Bogdanel spune ca trebuia scos postul dupa sase luni. 
Domnul Primar precizeaza ca nu este obligatie. Nu se poate da pe o perioada mai mare de  sase luni. Se prelungeste din sase in 

sase luni pana se scoate postul la concurs. Ce poate spune dumnealui este ca lucrurile la spital merg din ce in ce mai bine. 
 

 
                       Presedinte de sedinta                                                                        Secretar general al municipiului 

                                       GEORGESCU DORU                                                               ISABEL JANINA ZARIOIU 
 
 
 
 
 
 

Curtea de Arges – 13.04.2023 

 

 


